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Jegyzőkönyv  

 

Készült: 2015. március 14. napján a Magyarországi Pzsoriázis Klubok Egyesületének 

közgyűlésén a Zsigmondy Vilmos Harkányi Gyógyfürdőkórház Központi épületében. 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint  

Napirendi pontok: a kiküldött meghívó szerint 

Balogh István jegyzőkönyv vezetőnek Gilbert Csabát, jegyzőkönyv hitelesítőnek Ráth 

Gyulánét és Herczeg Antalnét, levezető elnöknek Petes Tamást javasolja, amelyet a 

közgyűlés egyhangúlag elfogadott.  

Balogh István az MPKE elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a közgyűlés 

határozatképes, 24 tagból 14 jelen van, majd  bemutatja az új tagokat, Kertai Gabriellát, 

Radnóti Jánost, Ádám J Eduárdot, Denke Gyulát.  

Ezt kővetően Petes Tamás levezető elnök felsorolja és szavazásra bocsájtja a kiküldött 

napirendi pontokat, amelyet a közgyűlés K-1/2015.(03.14) számú határozatával 

egyhangúlag elfogadott. 

 A beszámoló  kiegészítéseként Balogh István a kecskeméti klub támogatással kapcsolatban 

elmondta, hogy a KMJV pályázata szerepel a beszámolóban, de  konkrétan  2015-ben lesz 

elszámolva, mivel a számlák 2015 januárba érkeztek be. Ennek elhatárolása a könyvelésben 

megtörtént.   

A 2. napirendi pont – Elnöki beszámoló az MPKE 2014 évi tevékenységéről – az Elnöki 

beszámolót az MPKE 2014 évi tevékenységéről a közgyűlés egyhangúlag a K-

2/2015.(03.14) számú határozatával elfogadta. 

A 3. napirendi pont – Beszámoló az MPKE 2014 évi gazdálkodásáról, pénzügyi 

tevékenységéről, amelyet a közgyűlés egyhangúlag a K-3/2015.(03.14) számú 

határozatával elfogadott. 

A 4. napirendi pont – Beszámoló az MPKE Elnökségének 2014 évi tevékenységéről –  

amelyet a közgyűlés egyhangúlag a K-4/2015.(03.14) számú határozatával elfogadott. 

Az 5. napirendi pont - A FEB jelentése a saját munkájáról és az MPKE 2014. évi 

gazdálkodásáról, pénzügyi helyzetéről – amelyet a közgyűlés egyhangúlag a K-

5/2015.(03.14) számú határozatával elfogadott 

A 6. napirendi pont – Javaslat az MPKE 2015 évi munkaprogramjára és költségvetésére, 

annak megvitatása és jóváhagyása – amelyet a közgyűlés egyhangúlag a K-6/2015.(03.14) 

számú határozatával elfogadott. 

A 7. napirendi pont – A jelölő bizottság ismerteti a jelölést – amely szerint szavazó listára 

került a K-7/2015.(03.14) számú határozat szerint. 
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MPKE elnöki tisztségére: 

1. Balogh István, a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Balogh István 

vállalta a jelölést 

MPKE elnökségi tisztségére:  

1. Petes Tamás a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Petes Tamás 

vállalta a jelölést 

2. Herczeg Antalné a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Herczeg 

Antalné vállalta a jelölést 

MPKE FEB elnöki pozícióra: 

1.      Gilbert Csaba a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Gilbert Csaba 

vállalta a jelölést 

MPKE FEB elnökségébe: 

1. Ország Dezsőné a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Ország 

Dezsőné vállalta a jelölést 

2. Ráth Gyuláné a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott, és Ráth Gyuláné 

vállalta a jelölést 

A 8. napirendi pont – Az MPKE tisztségviselőinek tisztújítása, választása - K-8/2015.(03.14) 

számú határozat szerint. 

MPKE elnöki tisztségére: 

1. Balogh István, a közgyűlés 12 igen és 2 tartózkodással elfogadott 

MPKE elnökségébe:  

1. Herczeg Antalné a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott 

2. Petes Tamás a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott 

MPKE FEB elnöki tisztségére: 

1.       Gilbert Csaba a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott 

MPKE FEB elnökségébe: 

1. Ráth Gyuláné a közgyűlés 13 igen és 1 tartózkodással elfogadott 

2. Ország Dezsőné a közgyűlés egyhangúlag elfogadott 

Egyebek 

Egyebek – napirendi pont kapcsán az alábbi hozzászólások történtek. 
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A 9. számú – MPKE tagság megszüntetését  Varga Ludmilla és Berze Lászlóné személyében 

a közgyűlés K-6/2015.(03.14) számú határozatával egyhangúlag elfogadott. 

 

Knoska Attila javasolta Hullman László MPKE tagságából történő kizárását, a psorinet.hu-n 

közzétett és az e-mailek-ben megjelent személyeskedő, becsületsértő, az MPKE-t lejárató – az 

Egyesület erkölcsi tekintélyének csorbítására alkalmas –  írásaira hivatkozva. 

Petes Tamás javaslata:, hogy az elnökség döntsön a további lépésről. 

A javaslat részletes megbeszélését követően a közgyűlés az elnökség hatáskörére bízta a 

további lépéseket azzal, hogy a  közgyűlés a kizárást is támogatja.  

  

Kiss Mátyás meghívása Matyóvilág találkozóra Mezőkövesdre 2015. június 15-21. 

 

Herczeg Antalné az MPKE bevételeinek növelésének érdekében javasolta a tagság 

létszámának növelését, valamint kérte az adó 1% felajánlások lehetőségének népszerűsítését. 

 

Balogh István elnök tájékoztatta a tagságot, hogy megváltozik az Egyesület bank számla 

száma, melyről az mpke.hu honlapon tájékoztatjuk a tagságot és a közvéleményt. 

Ezt követően Petes Tamás megköszönte az aktív  részvételt, és a közgyűlést berekesztette. 

   

k. m. f. 

Készítette: 

Gilbert Csaba 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

    

Herczeg Antalné    Ráth Gyuláné 

 


